



Rev. Francisco Ortega

W E L C O M E / B I E N V E N I D O

Dear Brothers and Sisters in Christ,

My name is **Fr. Francisco Ortega**, and I have been assigned as the new Pastor of **Our Lady, the Mystical Rose Parish** in Cicero. I would like to take this opportunity to introduce myself and share a bit about my journey.

I was born in Mexico City in 1975 and later moved with my family to Puebla City, where I grew up. My first experience in ministry began at the age of 14, when I joined my parish choir. I remained in the choir for nearly 10 years, where I discovered a love for music and learned to play the guitar. Later, I became an Altar Server, and it was through serving at the altar that I developed a deep appreciation for the liturgy. During that time, I felt the call to the priesthood.

At the age of 22, while completing my first year of college, I entered the **Seminario Palafoxiano** in Puebla City in 1996, where I studied for 10 years in preparation for the priesthood. I was ordained on **June 29, 2005**.

Since then, I have had the blessing of serving as an Associate Pastor in two parishes in the Archdiocese of Puebla, Mexico, and in two parishes here in the Archdiocese of Chicago—**St. Nicholas of Tolentine, St. Agnes of Bohemia**, and most recently, Pastor at **Sacred Heart and St. Eulalia Parish**. I have lived in Chicago for the past 15 years and was formally incardinated into the Archdiocese of Chicago in 2018.

Throughout my 20 years as a priest, I have continuously felt the presence and guidance of God and His Holy Spirit. Now, I feel called to share that journey and experience with all of you at **Our Lady of the Mount and Mary, Queen of Heaven**. As we begin this new chapter together, let us embrace our faith and trust in God's plan, confident that our Lord Jesus will be our light and strength.

Peace be with you,
Fr. Francisco Ortega

Queridos hermanos y hermanas en Cristo:

Soy el **Padre Francisco Ortega** y he sido asignado como nuevo párroco de la **Parroquia Nuestra Señora de la Rosa Mística en Cícer**. Aprovecho esta oportunidad para presentarme y compartir un poco de mi trayectoria.

Nací en la Ciudad de México en 1975 y posteriormente me mudé con mi familia a la Ciudad de Puebla, donde crecí. Mi primera experiencia en el ministerio comenzó a los 14 años, cuando me uní al coro de mi parroquia. Permanecí en el coro durante casi 10 años, donde descubrí el amor por la música y aprendí a tocar la guitarra. Más tarde, me convertí en monaguillo, y fue a través del servicio en el altar que desarrollé un profundo aprecio por la liturgia. Durante ese tiempo, sentí el llamado al sacerdocio.

A los 22 años, mientras cursaba mi primer año de universidad, ingresé al **Seminario Palafoxiano** en la Ciudad de Puebla en 1996, donde estudié durante 10 años de preparación para el sacerdocio. Fui ordenado el **29 de junio de 2005**.

Desde entonces, he tenido la bendición de servir como padre vicario en dos parroquias de la Arquidiócesis de Puebla, México, y en dos parroquias aquí en la Arquidiócesis de Chicago: **San Nicolás de Tolentino, Santa Inés de Bohemia** y, más recientemente, párroco de la parroquia del **Sagrado Corazón y Santa Eulalia**. He vivido en Chicago durante los últimos 15 años y fui incardinado formalmente en la Arquidiócesis de Chicago en 2018.

A lo largo de mis 20 años como sacerdote, he sentido continuamente la presencia y la guía de Dios y su Espíritu Santo. Ahora, me siento llamado a compartir ese camino y experiencia con todos ustedes en **Nuestra Señora del Monte y María, Reina del Cielo**. Al comenzar este nuevo capítulo juntos, abrazemos nuestra fe y confianza en el plan de Dios, seguros de que nuestro Señor Jesús será nuestra luz y fortaleza.

La paz sea con ustedes,
P. Francisco Ortega.